
 

 

Beste fractieleiders, 

  

Aanstaande donderdag 16 december wordt het Raadsvoorstel Evenementenbeleid besproken 

tijdens het Rond-de-Tafelgesprek. 

Graag willen wij vanuit het R.O.V. u vooraf informeren over ons standpunt.   

Als R.O.V. zijn wij betrokken geweest bij de eerste verkennende gesprekken en hebben ook op het 

concept beleidsdocument onze reactie gegeven. Deze treft u hieronder aan. 

Wij zien ons ondanks onze eerdere input genoodzaakt om ook bij u onze zorg nogmaals kenbaar te 

maken.  

  

Positief t.o.v. evenementen 

Hoewel wij het organiseren van evenementen in de gemeente Raalte en het centrum van Raalte van 

harte toejuichen en ondersteunen zijn er ernstige zorgen over het nieuwe beleid. 

Deze zorgen willen wij middels dit e-mailbericht met u delen.  

Het gaat daarbij met name over het versoepelen van het aantal evenementen per dorpskern en het 

toelaten van nieuwe evenementen. 

  

Nadelen versoepelingen 

Het evenementenbeleid biedt ons inziens te weinig houvast om de nadelige gevolgen van deze 

versoepelingen tegen te gaan.  

De toezegging van de wethouder dat het in de praktijk allemaal wel mee zal vallen is te onzeker. 

In theorie is het met het nieuwe beleid mogelijk om onbeperkt nieuwe evenementen te organiseren, 

ook in het centrum van Raalte.  

Daarnaast is het mogelijk dat bijvoorbeeld een ijsbaan door een andere partij georganiseerd kan 

worden. 

  

Parkeerplaatsen 

De Domineeskamp (het terrein naast Salland Wonen/Rabobank) is door de gemeente aangemerkt 

als evenemententerrein en is hier ook op ingericht.  

Ondanks dit terrein vinden er ook evenementen plaats op bijvoorbeeld de Herenhof.  

Op het moment dat er evenementen op parkeerplaatsen plaatsvinden heeft dat gevolgen voor de 

centrumondernemers. 



Bij een tweedaags evenement kunnen de parkeerplaatsen ongeveer een week niet gebruikt worden. 

Dat betekent dat bezoekers aan het centrum, klanten van de centrumondernemers, daar niet 

kunnen parkeren en een plek verder van de betreffende winkel moeten zoeken.  

Dit is klantonvriendelijk en kan ervoor zorgen dat klanten elders hun inkopen gaan doen. 

  

Daarnaast betalen de centrumondernemers jaarlijks (m.u.v. 2020 i.v.m. corona) een bijdrage van 

maar liefst € 75.000,- voor het afschaffen van betaald parkeren. 

Echter hebben de centrumondernemers geen zeggenschap over de evenementen die op de 

parkeerplaatsen plaatsvinden.  

Ze moeten het ermee doen dat de parkeerplaatsen niet beschikbaar zijn.  

  

Fikse omzetverliezen 

Voor grote evenementen zoals Stöppelhaene en Ribs & Blues wordt naast de Domineeskamp ook de 

grote parkeerplaats van de Jumbo afgesloten voor parkerende consumenten. 

Beide zijn prachtige evenementen en zetten Raalte goed op de kaart, maar voor de Jumbo 

betekenen deze weekenden enorme omzetverliezen (ruim € 60.000,- brutowinst per evenement). 

Stel dat er meer van dit soort grote evenementen worden toegestaan, dan heeft dit enorme 

negatieve gevolgen voor het ondernemerschap van de Jumbo.  

  

Duidelijke en afgebakende afspraken 

We willen nogmaals benadrukken dat wij positief tegenover het organiseren van evenementen 

staan, maar zouden graag zien dat het beleid meer duidelijke en afgebakende afspraken bevat. 

Dit om wildgroei, teleurstellingen en veel gedoe achteraf te voorkomen.  

Willen jullie samen met ons deze zorgen delen?  

 

Hartelijke groeten, 

 

 

Bestuur R.O.V. 

  

 


